### 香港貿發局美食博覽 2021 HKTDC Food Expo 2021 12-16 / 8 / 2021

#### 精選展品 Highlighted Products

#### 尊貴美食區 Gourmet Zone

1.



# CLS Industrial Company Limited 正朗星實業有限公司

展位號碼 Booth No.: 3C-A08

網站 Website: http://www.mariebelle.hk

#### 9 粒裝藍盒軟心朱古力

• 這經典藍盒中放了 9 顆精美的軟心朱古力,當中包括了情人節限定的朱古力圖案。軟心朱古力均選用最優質的單一產地可可豆和原材料手工製成。在這雅緻的MarieBelle藍色盒子中,每一顆朱古力都是精緻而可食用的藝術品,為情人送上濃濃的愛意。

#### 9pc Ganache Blue Box

- Nine signature MarieBelle chocolate ganaches artfully arranged in an elegant box. Each ganache combines the finest single-origin chocolate with eclectic ingredients and artisanal techniques. A perfect hostess gift.
- Each ganache collection includes a small booklet with guided tasting notes and a small poem written and inspired by MarieBelle.

2.



**Nicole's Kitchen Company Limited** 

#### 正宗喇沙醬

Laksa 又名喇沙·是馬來西亞國民美食·使用全天然食材製作這個著名的東南亞醬料·裏頭用上大量的乾蔥頭·蝦米·香茅·南薑·紅辣椒等食材·再加入喇沙葉提香·羅望子汁·魚露調味。烹煮時候加入椰漿·個人喜好的配料·即可變化不同的食譜·簡單又美味!

#### **Authentic Laksa Sauce**

 Laksa is one of the most popular gourmets in Malaysia. This famous Southeast Asian sauce is made of natural ingredients include shallots, dried shrimp, lemongrass, galangal, and red chili. Laksa leaves are added to enhance the 展位號碼 Booth No.: 3C-B08 網站 Website: http://www.nicoleskitchen.com.hk fragrance. Tamarind and fish sauce are added to balance the final taste. Add coconut milk while cooking. You can also create different recipes by adding different ingredients at your choice, easy and tasty!

3.



**Aged Taste** 熟成品味

展位號碼 Booth No.: 3C-B17

熟成刺身

本店之熟成刺身特徵:

1. 口感佳:柔軟、圓潤

2. 美味:甘甜、馥鬱,鮮味

3. 安全及無寄生蟲:嚴控食材及生產 過程, 並進行殺寄牛蟲處理

4. 方便:只需解凍後即可食用

#### Aged Sashimi

• The features of our aged sashimi:

• 1. Good Texture: soft, tender

• 2. Delicious: Sweet, rich, umami taste

• 3. Safe & no parasites: strictly control the quality & kill parasites

• 4. Ready to eat: just defrost

### 玫瑰果果蓉 500ml

• 玫瑰果果蓉是新產品,集美顏及保健功效而 且純天然成分,是香港中較為少見的天然食 材。

玫瑰果含有豐富的維他命C及E,按其含量 計算,1克玫瑰果相當於1.3公斤蘋果的維 他命 C 含量, 亦是檸檬的 20 倍。玫瑰果亦 是適合女士們的日常天然護膚食品,特別針 對皮膚作出修護,具有抗氧化功能,保持皮 **膚彈性**,減少皺紋,同時可以幫助改善乾燥 的膚質、日曬做成的雀斑和暗沉的膚色,促 進燒傷和疤痕的癒合速度

#### **Bonne Rosehip Puree 500ml**

- Bonne purees are manufactured from real fruits, berries and vegetables. There are no additives, preservatives or added sugar.
- The purees are multipurpose; they are great enjoyed as snack, added to yoghurt

4.



**Great (HK) Investment Company** Limited

宏展(香港)投資有限公司

展位號碼 Booth No.: 3C-D12

and porridge, making smoothies and used in baking and cooking.

5.

6.



#### **Aurora Mega Limited**

展位號碼 Booth No.: 3C-E06

網站 Website: http://www.chocobien.com/

• 生於秘魯 3500 呎深山高原大峽谷上·全世界最稀有和最古老的可可樹·樹齡已經超過 200 歲·每年只有限量出產珍貴的可

可豆! 75%濃度卻沒有苦味,散發著杏桃

甜味!正是稀有朱古力的特色!

# CHOCOBIEN RAREEST & OLDEST chocolate

 The rarest and oldest cacao tree in the world, aged over 200 years. Lowest bitterness but fruity sweet.

#### 山梨縣產桃最高級「大糖領」

• 山梨縣是日本桃最大產地,其中大糖嶺是山梨桃的最高級品種,最少必須有 13.5 或以上的糖度才可以得到有關組織認證,甜度冠絕所有品種。纖細柔軟的外皮、清新怡人的香氣、香甜多汁的果肉,令人一試難忘,傾倒不已。

#### YAMANASHI PEACH- PREMIUM

YAMANASHI tops Japan's peach production. Daitouryou White Peach from YAMANASHI crowns themselves as the premium grade among all 30+ Japanese species because their sweetness are all examined by specialists one by one. Only those have at least 13.5 degree of sweetness are approved to own the name. Hardly no one can resist their beautiful appearance, gorgeous smell and delicate sweetness. Absolutely sensational.



WARAYA Co., Limited 和樂屋有限公司

展位號碼 Booth No.: 3C-F07

網站 Website: www.waraya.com.hk

7



### **BonCar Trading Limited**

**慧民貿易有限公司**展位號

Booth No.: 3C-A02

網站 Website: https://www.boncar.com.hk

8.



# Bau Jen Shiang (Hong Kong) Food Company

香港寶珍香食品公司

Booth No.: 3C-B14

網站 Website: http://bzxhongkong.store

#### 梅酒 琥珀彩

 採用 100%日本梅子,浸泡在蒸餾出來的 白蘭地中,創造出華麗的香氣和濃郁醇厚 的口感。 通過儲存在桶中,葡萄酒桶的微 弱香氣和味道創造了複雜性。 它與酸度平 衡得很好,因此您可以像甜酒一樣享用 它。

#### **Manns Wines Kohakuiro**

• Use 100% Japanese plums, soaked in distilled brandy to create a gorgeous aroma and rich taste. By storing in barrels, the faint aroma and taste of wine barrels creates complexity. It is well balanced with acidity so you can enjoy it like a sweet wine.

#### 台式煎餅

- 【榮獲 2021 年比利時國際風味評鑑所風 味絕佳獎章】
- 有吃過整粒堅果佈滿的煎餅嗎?煎餅整個 佈滿堅果顆粒,每個都大顆又飽滿,香氣 十足,搭配黃金酥脆的煎餅,創造出美味 的口感。
- 三款不同口味:花生、南瓜子及黑豆口味。每種都吃起來爽脆且香氣濃厚,好吃且無負擔,讓人想一口接一口。禮盒搭配風獅爺圖案和融合彰化著名地標,禮盒超可愛且又大盒,年節送禮是個很好的選擇。

#### **Fried Cookies**

- Fried cookies filled with nuts, with a full aroma. Paired with golden and crispy fried cookies, creating a delicious taste.
- Three different flavors: peanut, pumpkin seeds and black bean flavors. The gift box is matched with the Shisa pattern and the famous landmark of Changhua, Taiwan.



ALARCON Enterprise Limited 紅醇坊企業有限公司

展位號碼 Booth No.: 3C-E01 網站 Website: http://www.alarconenterprise.com

10.



Rosetta Hong Kong Company Limited

展位號碼 Booth No.: 3C-F26

### [初夏特飲] BEROSE 0%酒精

- 浪漫粉紅色小鋁瓶,每瓶 200ml
- □感清爽,豐富果香,帶有蘋果和草莓風味
- 一款無酒精氣泡飲料, 閃爍著迷人浪漫粉紅色調, 無人工添加或著色劑
- 含 Pinot Noir 白葡葡萄 36%果汁
- 可配搭任何食物,節曰聚會/宴會慶祝,任
   何人士均可享用。

#### BEROSE (0% Alcohol)

- Romantic pink small aluminium bottle, 200ml each
- Refreshing taste, rich fruity aroma, with apple and strawberry flavors
- A non-alcoholic sparkling beverage with a charming romantic pink hue, no artificial additives or colorants
- Contains 36% Pinot Noir white grape juice
- It can be matched with any food, festival party/banquet celebration

#### Cold Brew Blossom

•冷萃咖啡是在冷水中浸泡並冷藏 24 小時以 上的研磨咖啡

#### **Cold Brew Blossom**

 Cold-brewed coffee is ground coffee steeped in cold water and refrigerated over 24 hours



### **Hong Kong Coffee Slave**

展位號碼 Booth No.: 3C-F24

網站 Website: http://coffeeslaves.com

#### 有汽咖啡果皮茶

使用來自玻利維亞咖啡果皮,沖泡出味道酸 甜的低咖啡因果皮茶,加入口感清爽的有汽 水,清涼消暑。

#### **Cascara Sparkling Coffee Tea**

• Use coffee peels from Bolivia to brew a sweet and sour decaffeinated peel tea.

#### 公眾館

## Public Hall

12.



# Linnex Enterprise Limited 領麗企業有限公司

展位號碼 Booth No.: 1B-E22

網站 Website: http://www.linnex.com.hk

#### 大地甘酒

- 富含維生素 B 群、寡糖、胺基酸以及葡萄糖、跟營養補充的點滴成分相近、充分平衡體內的水分和鹽分、能幫助恢復疲勞及補充體力。
- 米麴·是一種日本獨有的菌種·對日本飲食 文化非常重要·是發酵之本。麴菌有助腸內 益生菌增生,提升免疫力,整整治腸道環境
- 早於日本江戶時代開始,婦女和小孩不論四季都會飲用甘酒來補充元氣,恢復體力。大地甘酒是用米和米麴(糀)自然發酵釀造而成,完全不含酒精,小朋友也可以喝
- 產自秋田縣綜合食品研究中心,以獨特專利技術研發的米就 AMEKOUJI,榮獲日本特許廳長官賞,清爽順口,味道微甜,零負擔。

KOMACHI - Amazake (Refrigeration)
Made from Ame-Koji, the original Akita rice
koji. Sweet with a clean finish. No sweetening,
no preservatives, and no coloring. 100%
Akitakomachi rice grown in Ogata village,
Akita, Japan is used.

This fermented rice drink is packed with nutrients, including vitamin B1, vitamin B2, vitamin B6, folic acid, ferulic acid, dietary fiber, glutamine, and a large amount of glucose – which are almost the same components as an IV drip, hence the catchy nickname for amazake.

13.



## Plant A Foods Hong Kong Limited

展位號碼 Booth No.: 1D-D12

網站 Website:

http://www.greencommon.com/hk/en/wholesale/

#### 純素雪麥糍

- 全港首創以燕麥奶作基底,加入天然食材製成濃郁細滑的雪麥糍。外層是煙韌的麻薯皮, 包裹著不同味道的雪糕,分別是草莓、芒果及 綠茶。
- 每粒只含 47-49 卡路里·成分天然· 百分百 純素·無添加人造色素及防腐劑。
- 泰國製造

#### Vegan Oatchi

- Green Common presents a collection of vegan, non-dairy mochi (frozen dessert) for health-conscious people who are craving light and delicious dessert.
- Gooey mochi coating outside and creamy nondairy ice cream inside. Non-dairy ice cream filling is oat-based and made with natural ingredients
- Available in 3 flavours: Strawberry, Mango, Green Tea. Only 47-49kcal per Oatchi. 17% lower in calories, 32% lower in saturated fat and 19% lower in sugar compared to other dairy ice cream mochi in the market. No added artificial colours or preservatives.
- Made in Thailand



Shangri-La International Hotels (Pacific Place) Ltd

港島香格里拉大酒店有限公司

展位號碼 Booth No.: 1D-A13

香格里拉五十年陳皮豆沙玫瑰月餅禮盒(九件 裝)

Shangri-La 50-year Aged Mandarin Peel, Rose and Red Bean Paste Mooncakes Gift Box (9 pieces)

15.





## Maxim's Caterers Limited 美心食品有限公司

展位號碼 Booth No.: 1C-C02

網站 Website: http://www.maxims.com.hk

#### 美心「迷你兵團系列」月餅 (新)

- 今年推出迷你兵 Stuart & Dave 不倒翁月 餅禮盒陪你賞月!圓滾滾不倒翁造型,左搖 右擺鬼馬百厭,立體眼鏡框更可著燈發光, 十分討喜。
- 每個迷你兵不倒翁禮盒內有4個迷你月餅, 再配有特別版迷你兵嫦娥造形的外盒及紙袋,好食又搞笑!
- 「迷你兵團-阿的」月餅 流心紅豆月餅
- 「迷你兵團-小小超」月餅 拔絲蓮蓉月餅

#### MX "Minions Collection" Mooncake (New)

- The goofy duo Stuart & Dave disguised themselves in playful roly-poly toys where they came alive as we added a 3D glowing feature into their famous big round goggles.
- Every Minions Collection Mooncake come along with four mini mooncakes with an addiction of a unique package and paper bag that features Stuart & Dave dressing in the classic Chang' e look, bringing you the cutest and most delectable Mid-Autumn flavors this season.
- "Minions Dave" Mooncake Lava Red Bean Mooncake



Tai Pan Bread & Cakes Co Ltd 大班麵包西餅有限公司

展位號碼 Booth No.: 1C-E02 網站 Website: http://www.taipan.com.hk "Minions - Stuart" Mooncake – Lace Lotus
 Seed Paste Mooncake

## 冰皮迷你杏仁奶燕麥冰皮月餅; 冰皮迷你流沙芝麻燕麥冰皮月餅

大班全新研發一系列「找"素"」之選 —
「杏仁奶燕麥冰皮月餅」及「流沙芝麻燕麥冰皮月餅」,將近年大熱的杏仁奶加上獨特配方製成香滑內餡,再以原片燕麥加荳蓉,豐富整體口感,另一款流沙芝麻配燕麥荳蓉一芝麻具養氏元素,結合素食理念,想「找"素"」,唯有大班冰皮月餅

# Mini Snowy Moon Cake with Almond Milk & Oatmeal Bean Paste; Mini Snowy Moan Cake with Sesame Custard & Oatmeal Bean Paste

Taipan newly introduces a series of "Vegan"
 Snowy Mooncakes. A delicious oatmeal
 and bean paste combined with either
 nutritious almond milk or sesame custard,
 Taipan brings to you truly irresistible and
 tasty new "Vegan" Snowy Mooncakes, so
 unique and not to be missed this season.

17.



Fei Fah Medibalm (HK) Co. 惠華藥業

展位號碼 Booth No.: 1D-C02

#### 流心迷你 D24 榴槤冰皮月餅

新鮮馬拉 D24 榴槤加上中間夾著濃郁的榴槤流心餡,一口咬落去,感受到啖啖的榴槤肉,榴槤流心醬的香味更佔據整個口腔,為味蕾帶來雙重口感!

#### Mini Lava D24 Durian Snowy Mooncake

 Fresh Malaysian Durian with rich filling and strong fragrance of durian



# Full Grace Group Limited 滿恩慧集團有限公司

展位號碼 Booth No.: 1B-A34

網站 Website:

https://www.facebook.com/monjirofarm/

海瑞 x Monjiro 松露豬肉摃丸

● 極品黑松露配上新鮮上等豬後腿肉,松露 香氣撲鼻,肉汁豐富,味道鮮甜,肉嫩彈 牙,令人一試難忘,是必買產品之一!

#### Hairei x Monjiro Truffle Pork Meat Ball

Tasty truffle mixed with premium port. A must-buy item

19.







# Chewy International Foods Ltd. 超力國際食品有限公司

展位號碼 Booth No.: 1C-D02

網站 Website: http://www.chewy.com.hk

超力醬爆杯(杯米粉)

• 非油炸的方使食品,米粉採用泰國大米製造,爽滑可口,配上3款特色湯底,美味吸引。只需加沸水沖焗3分鐘,即可進食, 簡單快捷,每杯更配上秘製辣油,喜歡追求刺激口味的人士一定唔可以錯過

#### **Chewy Cup Instant Vermicelli**

 Convenient non-fried recipe. The rice noodles are made from Thai rice. Together with 3 special soup, give a delicious taste with smooth texture. Just add boiling water and wait for 3 minutes before consumption. Simple and fast, each cup is equipped with special spicy oil, those who like to pursue a stimulating taste must not miss it

20.



#### 蘇太爆炒醬

若要以爆炒烹調出一道特式小菜,一瓶風味小炒醬料必不可少,小炒追求火喉,對調味亦甚為講究,一款非一般的爆炒醬,透過入厨遠超40年經驗的師父,依不同醬料按比例混和配搭,爆炒任何佳餚,皆滋味無窮。

Mrs. So's Stir-fry Sauce

# Sing Wah Development Limited 新星華發展有限公司

展位號碼 Booth No.: 1C-C33 網站 Website: http://www.xosauce.com.hk

- Stir fry it is one of the very famous cooking method for cooking any Chinese dishes, the most important things are the control of the temperature and the seasoning. Once you stir fry a dish, you need to turn to the highest fire and put on different sauce to cook the ingredients until dry but have a juicy texture.
- Mrs. So's Stir fry sauce which is a formula based on a Chef who has exceeded over 40 years cooking experience to formulate with different ratios of diversified ingredients. Suitable for everyone to cook for a specified dish.

21.



#### **Powersellers Worldwide Limited**

展位號碼 Booth No.: 1B-C21 網站 Website:

http://www.limitedexpress.store/

#### 巴生后街慶成 - 馬來西亞肉骨茶

巴生後街慶成肉骨茶湯料包是採用中國優質藥材配製而成,煮法簡單,美味可口,營養豐富,是眾多肉骨茶香料裡不二選的產品。

### Klang Back Street King Seng - Malaysia Bak Kut Teh

 Klang Back Street King Seng Bak Kut Teh is made from Chinese high-quality medicinal herbs and fine tea. Simple cooking method. Delicious and nutritious.

22.



#### **Grandly Pacific Winery Limited**

興利太平洋酒業有限公司

展位號碼 Booth No.: 1C-C30

#### 莫斯卡托水果氣泡酒

- 這是一非常適合年輕人飲用的葡萄酒、低酒精度、伴隨有水果的風味、並且可以用來製作雞尾酒
- 來自最好產區的莫斯卡托·清爽新鮮。在葡萄 壓榨釀造後加入 100%新鮮天然的果漿, 口 感細膩平衡。
- 三款不同的口感風味: 芒果,百香果,番石榴

#### Bigio's Moscato Wine + Fruits

 Bigio's is designed to make a drink that is very suitable for young people, low in alcohol, fruity, and can be used to make cocktails (mixed with gin, vodka, rum, etc.) 網站 Website: http://www.gpwinery.com

- Using the Moscato from the best producing areas, Moscato. Moscato adds 100% fresh natural pulp after crushing and has a fine balance.
- Different flavours: Mango, passion fruit, guava

23.



# Wise Connection Trading Limited 雅源智匯貿易有限公司

展位號碼 Booth No.: 1E-E08 網站 Website: http://www.mrfish.com.hk

#### 魚鱻森寶寶粥

- 魚鱻森寶寶粥首創以虱目魚精,配合台灣好 米及加入不同天然食材,製作出四種營養豐 富的寶寶粥。
- 對於寶寶加固飲食時的咀嚼肌訓練均有幫助,口味的設定針對寶寶較容易缺乏的營養,以相關食材加以補充!

### Mr Fish Baby Congee

- Mr Fish, the leading brand of milkfish essence launched Baby Congee, which is the first company using milkfish essence, together with high quality rice and natural ingredients from Taiwan, suitable for 6 months or above baby to learn swallow and absorb every nutrition needs, assist the body growth and development.
- Mr Fish Baby Congee just obtained <<3
   <p>Stars A.A Certification>> from Asia Pacific
   Anti Additive Association in 2020, make sure no additive, no preservative and pure natural which is the Best Mother's Choice!

24.



Aji-No-Chinmi Company (Hong Kong) Ltd

味珍味(香港)有限公司

#### 工藤舍 - 味付溏心蛋

- 由日本師傅監控,生產過程均非常嚴格,一 絲不苟,味付溏心蛋嚴選日本無激素優質雞 蛋,採用日本沖繩海鹽鹽水浸泡,沖繩海鹽 鮮味十足,帶出雞蛋的清新口感,而且,以 高效恆溫方法令鹽味快速滲透,不影響雞蛋 半熟流心的口感!
- 適用於拉麵配料、便當小食、早餐或小食等。

#### **KUDOSHA SALTED HALF BOILED EGG**

 The production process is monitored by Japanese professionals

• Hormone-free Japanese eggs cooked to 展位號碼 Booth No.: 1B-D02 perfection; fresh taste of eggs enhanced by 網站 Website: aji-no-chinmi.com.hk sea salt from Okinawa • Goes well with noodles, snacks and breakfast etc. 25. 爆汁檸檬茶 • 爆出鮮檸真茶味 • 全新登場的爆汁檸檬茶以上等錫蘭紅茶沖 泡,加上精心挑選的優質檸檬,撞出爆汁酸 甜新滋味,絕不苦澀,享受真正的檸檬茶快 感。 **Juicy Lemon Tea** V-Care Asia Limited 嘉心思亞洲有限公司 展位號碼 Booth No.: 1C-A16 網站 Website: v-careasia.com 26. 龜苓膏特飲 • 清熱解毒,暢通又暢快 可以飲的龜苓膏 **Herbal Jelly Drink**  Detoxification Drinkable herbal jelly **Hoi Tin Tong Company Limited** 海天堂有限公司 展位號碼 Booth No.: 1E-C11 27. 櫻花話梅合桃仁 嬰花話梅合桃仁 • 合桃配上日本盬漬櫻花味話梅, 煥然一新的 清新感覺,給你味蕾享受 全新限定口味,令你對合桃帶來全新定義 **Walnut Coated with Sakura** • Walnut with Japanese Salted Sakura

**Koon Wah Food & Preserved Fruit** 

**Factory Limited** 

flavoured plum, giving you a refreshing

feeling for your taste buds. The new limited

#### 冠華食品菓子廠有限公司

展位號碼 Booth No.: 1C-E34

網站 Website: http://koonwahfood.com.hk

flavours will give you a new definition of walnut.

28.



## Wah Yuen Foods (HK) Co Ltd 華園食品(香港)有限公司

展位號碼 Booth No.: 1C-E30

網站 Website:

http://www.wahyuenfoods.com

#### Hunters Gourmet 黑松露薯片

● 亞聯猶貴族級薯片品牌 Hunter's Gourmet 首度登陸香港,皇牌產品黑松露薯片,高雅 黑鑽香氣的黑松露薯片,香氣散發於空氣中, 貴族的香氣讓人仰慕。

# Hunters Gourmet Black Truffle Hand Cooked Potato Chips

• By simply opening the packet, the captivating fragrant aroma of the black truffle will come straight at you, making your tasting buds full of anticipation. The golden potato chips are hand cooked into perfection, with the irresistible fruity and earthy black truffle flavour engulfing each bite of that savoury crunchiness. These chips would be some of the most decadently delectable chips that you would have ever had! All it is left would be for you to burst out with "Wow, that was amazing!".

29.



# **Linson Global Seafood Trading Limited**

隆順環球海產貿易有限公司

展位號碼 Booth No.: 1B-C05

#### 北海道煮食帶子

- 大大粒,美味可口
- 適合小炒或煎煮均可

#### **Hokkaido Japanese Scallops**

#### 居家健康之選 Dine at Home & Healthy Eating

#### 尊貴美食區 Gourmet Zone



Beanie Hong Kong Limited 品殼源香港有限公司

展位號碼 Booth No.: 3C-F08 網站 Website: beaniehk.com

31.



Georgian Vine Limited 格魯吉亞酒莊食品有限公司 展位號碼 Booth No.: 3C-E07

32.



San Yie International Holdings Limited

# Australian Immune Boost Powder - 21 Superfood Blends

- A protecting vegan blend made to enhance immunity and assist with regulating healthy digestion. Boosts the immune system, detoxifies the body and combats cold and flus.
- Contains natural vitamin C, antiinflammatory and antibacterial properties to assist with digestion and inflammation; its antioxidant properties also helps protect skin from free radical damage known to cause signs of ageing.
- A distinct complexity from our sources of plant extracts, natural flavours and superfood.

### Jara Honey (In Wood)

- The nectar for Jara honey is collected by Cauucasian grey bee, which has the longest tongue among the all honeybee species. Long tongue gives opportunity to collect nectar from more types of flowers and in larger volumes.
- Unlike frame beehives, there is no artificial was in Jara hives. All the wax is made by bees. Jara honey is 100% pure and wild, it is known for its healing and antiseptic properties. It is also very effective in the treatment of burns, ulcers, throat and eye infections.

#### 蜂之寶鮮蜂王漿

 蜂王漿是唯一供女王蜂吃用的糧食。蜂王 漿含大量人體所需的不同營養素,其產品 所含王漿酸的濃度越高,代表產品越優 質,效用越好,可長期吃用,兼可內服外 用,是人類最理想的高級補品。純、真、 鮮的「蜂之寶鮮蜂王漿」是最佳選擇。

#### Sanyie Royal Jelly

 Royal Jelly is for the consumption of the queen only. According to scientists, one

#### 山野國際集團有限公司

展位號碼 Booth No.: 1E-E05

網站 Website: http://www.hksyhoney.com

- year of queen bee is equivalent to 20 years of human, and queen bee has a lifespan of about 120 human years.
- Protect intestines and stomach, prolong live, protect liver, enhance brain function, improve hematopoietic function, nourish nerve, beautify and moisturize skin.

#### ALIVE 幸福茶-檸檬姜 (350ml)

適合每個人的經典食療口味,可於短時間內增強您的免疫系統!酸檸檬與辛辣姜的強勁組合,有助你在任何情況下做好準備。集健康與美味於一身!

#### ALIVE KOMBUCHA Lemon Ginger (350ml)

 Be a warrior! Give your immune system an instant boost with this classic remedy that is loved by everyone, especially your granny. the powerful combo of sour lemon and piquant ginger will prep you for any situation. Healthy and delicious all in one, why not?

#### 療效藥草茶

清熱解毒,消除暗瘡,改善皮膚,調理腸 胃,消除口臭,消暑去濕,滋陰降火不寒 涼

#### Signature Herbal Remedies

 Natural herbal detoxification solution, improves skin quality,cleanses acnes, improves bad breath and detoxes digestive system



Alive Food Limited

展位號碼 Booth No.: 3C-E08

網站 Website: http://alivefood.co

34.



Herbaceous Teas Company Limited 良茶隅有限公司

展位號碼 Booth No.: 3C-E10

網站 Website:

http://www.herbaceousteas.com



Sabatino Hong Kong Limited Booth No.: 3C-D01

網站 Website: http://sabatinotartufi.hk

# 松露創新滋味醬 (松露牛扒醬、松露辣醬、松露辣芥末、松露辣茄汁)

- 松露牛扒醬:食肉獸必試 BBQ 必備,做 燒肉醬汁一流;
- 松露辣茄汁,快餐新食法,咁樣點薯條食 漢堡先至夠型;
- 松露辣芥末,第戎芥末配松露,而家點熱 狗就啱啱好;
- 松露辣醬,黑白松露結合辣椒,辣中帶 甜,令人食指大動!

# Truffle Condimnts (Steak Sauce, Hot Sauce, Hot Mustard, Hot Ketchup)

- Truflled Steak Sauce: When traditional steak sauce and infuse it with luxurious black summer truffles
- Truffled Hot Ketchup: We take traditional ketchup, make it spicy, and infuse it with luxurious black summer truffles
- Truffled Hot Mustard: Dijon mustard, make it saucy, give it some heat, and infuse it with luxurious black summer truffles

Truffled Hot Sauce: Typical hot sauce, make it creamier, and infuse it with luxurious black summer truffles Add a hot truffle kick to everything with this spicy Calabrian chili truffle hot sauce

36.



**TAAC Food Limited** 

展位號碼 Booth No.: 3C-E13

網站 Website:

http://www.herbaceousteas.com

#### TREVIJANO

- 西班牙健康素食快煮包
- Mushroom Risotto & Tuscan Risotto



Bo Bo Square

展位號碼 Booth No.: 3C-D22

網站 Website:

http://www.bobosquare.com

#### 懶人燜燒杯焗湯

- 沿自傳統養生文化,湯水是滋養身心靈的 良方。但隨著忙碌的生活,我們無時間煲 湯。亦不知道要如何執料。寶補坊為你設 計了不用開火,只需用燜燒杯加包寶補坊 的湯料就可以焗出美味的住家湯水。
- 無添加、無味精、無需開火、零技巧、零 失敗!

#### Soup Bag for Vacuum Insulated Food Jar

- Following the traditional "keep in good health" culture, soups are a good way to nourish the body and soul. But with the busy life, we have no time to make soup. People also don't know what ingredient should they use. Bo Bo Square has designed for you to cook delicious homemade soup without stove, just use a Vacuum Insulated Food Jar and 1 packet of Bo Bo Square's soup bag.
- No additives, no MSG, no stove, no skill, no failure!

#### 公眾館 Public Hall

38.



### One More Dish 加餸

展位號碼 Booth No.: 1C-B34 網站 Website:

http://www.onemoredish.com

#### 脯茜。辣菜脯

- 將人氣爆燈的芫茜,加入最家常的菜脯,變 成最惹味,最辣爆的組合,脯茜。辣菜脯
- 以三倍澎拜的芫茜,金銀蒜,櫻花蝦以及
   ONEMOREDISH 招牌辣椒乾炮製而成的辣菜脯,無論配湯麵,蔬菜,或任何菜式,都會是餐桌上必備的調味。

#### Raddish Pickle

- The popular chinese parsley and the classic raddish pickle create the most tempting and mouth watering product - raddish pickle.
- With 3 times more chinese parsley, deep fried garlic, sakura shrimp and ONEMOREDISH signature dried chillies, ONEMOREDISH radish pickle is a must have on every dining table.



## Kai Wah International Limited 啟華國際貿易有限公司

展位號碼 Booth No.: 1B-C27 網站 Website: http://www.hkkaitai.com 啟泰養生保健湯包組合

- 香港啟泰集團出品的湯包,材料經過精心挑選,品質優良,配合「四季五補」的規律及順應適時養生需求而配製,滋補強肺、增強免疫力
- 榮獲品牌發展局頒發"香港名牌",絕對是家庭保健的理想湯膳。

### Kai Tai Healthy Soup Pack

- Introduced by Kai Tai, ingredients of the soup packs are carefully selected and of high quality. They are formulated in accordance with the basis of "四季五補" to cater health needs in different seasons. It nourishes and strengthens the lungs and enhances immunity.
- It has also been awarded the "Hong Kong Top Brands" by the Hong Kong Brand Development Council, definitely an ideal soup for family health care

40.



### Treasure Lake Catering Holdings Limited

寶湖飲食集團有限公司

展位號碼 Booth No.: 1B-B14

網站 Website: http://www.tl-kitchen.com

#### 養生燉湯

- 寶湖廚莊之養生燉湯系列由"寶湖飲食集團"一班廚藝精湛,經驗豐富,而對各類食材之不同作用及療效甚為認識的大師傅鑽研出來的新產品。
- 於香港自設工場,100% 香港製造,無添加,不含防腐劑。所有湯款皆採用新鮮而十足的材料而成,其目的是令顧客除可於各酒樓分店品嚐特式美食外,亦可將一些美味而健康之食品帶回家中慢嚐,極其方便而又實惠。

#### **Healthy Chinese Soup**

 The healthy stew series is a new product developed by a group of experienced Chef at the Treasure Lake Catering Holdings Limited, with consideration of the different effects and benefits of various ingredients.

- Treasure Lake Greenfood Kitchen has its own factory in Hong Kong, all products are 100% made in Hong Kong, no MSG, no preservatives and no artificial colours added
- Great for consumers who are looking for a convenient yet healthy lifestyle



Simply Satisfied International Limited 益生集團國際有限公司

展位號碼 Booth No.: 1A-E22

網站 Website: http://www.hksouper.com/

#### 養生療效椰皇花膠燉雞湯

- 靚湯 Souper 推出養生療效椰皇花膠燉雞湯,特選原條澳洲花膠、原隻雞脾肉、原隻泰國椰皇慢火熬製出啖啖濃香鮮味。椰皇花膠燉雞湯不但低糖低鈉,功效更能滋陰養顏、舒緩腰膝酸軟,亦適合產後進補,嚐出啖啖滋味,啖啖健康!
- A Sip of Soup maintain health with the concept of healthy & wellness, Souper has launched a ready-to-eat Chinese soup, the Coconut, Fish Maw and Chicken Soup. We meticulously selected quality premium ingredients, including Australian fish maws, chicken thighs, and Thailand coconut. Through simmering, the Soup is filled with rich coconut savor with low sugar and sodium contents while providing you with full nutrition at the same time.
- What's more, the Coconut, Fish Maw and Chicken Soup can help skin and postpartum nourishment and relieve soreness of your waist and knees. Try a bowl of health and deliciousness!

42.



Organic Mama Ltd

#### Full Green 椰菜花飯

- 好多人減肥時會戒澱粉質不吃白飯,最近引入即食椰菜花飯,一邊吃一邊瘦!低鹽低糖低脂低熱量、低卡路里又夠纖維。
- 生酮飲食、素食、無麩質飲食人士必備
- 只需放微波爐叮一叮或者炒熱就可進食

#### **Full Green Cauliflower Rice**

#### 有機農社有限公司

展位號碼 Booth No.: 1E-E21

網站 Website:

http://www.organicmama.com.hk

- No more cutting diets to lose weight. Low carbs & calorie cauliflower rice fills you up with veggies and fiber
- Suitable for keto, weight loss, gluten free and more!
- Put them into microwave for seconds and it's done!

43.



JMD International Holdings Limited 駿馬達國際有限公司

展位號碼 Booth No.: 1C-E32

#### 優必乳酸菌飲品

- 日本品牌 Yobick 乳酸飲品
- 特有蜂蜜及骨膠原成分
- 低糖低脂無防腐劑無需冷藏
- 有效增強免疫力及腸道健康
- 會場推廣半價優惠

#### **Yobick Yogurt Flavoured Drink**

- Brand from Japan
- Contain Honey & Collagen
- Low sugar, low fat
- Strengthens immune system & reduce constipation
- Food Expo 50% Off Price Promotion

44.



Tak Hung Hong International Limited 德鴻行國際有限公司

展位號碼 Booth No.: 1D-B11 網站 Website: http://www.thh.hk

#### 紐西蘭 NZ DISCOVERY 田園蜂蜜

- 市場罕有 2kg 優惠裝為一般家庭而設、 會場即減 HK\$100 售 HK\$260 (標準價: HK\$360)。
- 匯聚百花精華·100%純天然無添加紐西蘭 製造·出廠前均通過品質測試。
- 其所含的糖份屬單糖,熱量低,容易被吸收,清熱養顏、潤腸通便,強健消化系統。

### **NELSON Wild Native Honey (2kg)**

- Rare in the market the 2kg discount package is designed for ordinary families and will be sold at a discount of HK\$100 for HK\$260 (standard price: HK\$360) in the venue.
- Converged with the essence of various flowers, the product is 100% natural and

	made	in	New	Zealand	without	additives,
which has also passed the quality test.						

• The sugar contained is a simple sugar that is low in calories and easily absorbed by the human body. It can clear heat and nourish the skin, improve constipation and strengthen the digestive system.

45.



# Truth & Faith International Limited 信基國際企業有限公司

展位號碼 Booth No.: 1E-A10

網站 Website: http://www.ausupreme.com

#### 澳至尊關節至尊

- 每粒含 1500 毫克鹽酸鹽葡萄糖胺和 100
   毫克硫酸軟骨素
- 有效舒緩關節痛、修復受損軟骨、提升骨質密度、改善關節靈活性、延緩關節退化
- 產品通過 SGS 重金屬測試,符合國際標準,確保品質安全可靠

#### **AUSupreme SUPER JOINT**

- Each capsule of AUSupreme SUPER JOINT contains 1500 mg of glucosamine hydrochloride and 100 mg of chondroitin sulfate
- effectively relieve joint pain, repair damaged cartilage, increase bone density, improve joint flexibility and delay joint degradation.
- The product has passed the SGS heavy metal test and complies with international standards to ensure safe and reliable quality